



The FSN Network is an open community of practice working to strengthen food security in households and communities through knowledge sharing and collaboration for improved programming and implementation.

## FSN Network News

Special Issue: September 17, 2013 Vol. 3 Issue 30

[fsnnetwork.org](http://fsnnetwork.org)

### **Réunion Partage de Connaissances du Réseau SAN**

***Ouagadougou, Burkina Faso***

***18 au 20 novembre 2013***

**[Cliquez Ici Pour Consulter le Site D'inscription!](#)**

La cinquième Réunion Partage de Connaissances du Réseau SAN rassemblera des responsables chargés de la mise en œuvre, des bailleurs de fonds et des chercheurs. Ils apprendront les uns des autres, partageront leurs connaissances et créeront et renforceront des réseaux professionnels autour de la mise en œuvre des programmes de sécurité alimentaire et de nutrition en Afrique francophone et en Haïti.

Le but de la réunion est de renforcer la collaboration-à travers les secteurs, organisations et sources de financement-entre responsables de la mise en œuvre des programmes de sécurité alimentaire et de nutrition. En même temps, la réunion sera le cadre d'une discussion de données et de recommandations nouvelles dans le domaine des programmes de sécurité alimentaire et de nutrition, ainsi que d'un échange d'idées et de solutions à des questions d'intérêt commun.

Parmi les thèmes possibles : la résilience en action, la gestion et l'atténuation des conflits, la conjugaison des efforts humanitaires à ceux du développement, la quantification de la résilience, l'adaptation au changement climatique, les changements sociaux et comportementaux, la mise en opération de l'intégration de l'égalité des sexes, la prévention de la fraude et la responsabilisation dans la gestion des produits de base, dans l'agriculture et dans l'exécution des programmes.

Si vous connaissez des présentateurs potentiels susceptibles d'avoir des solutions intéressantes ou des approches innovatrices à la sécurité alimentaire, ou si vous aimeriez partager des leçons apprises au cours de votre propre projet, veuillez envoyer vos suggestions à Lynette Friedman, consultante auprès de TOPS ([friedmanlynette@gmail.com](mailto:friedmanlynette@gmail.com)).

Tenez-vous au courant de l'organisation de la réunion, et d'autres opportunités qui se présentent dans le Réseau SAN, en vous abonnant à notre bulletin bimensuel, FSN Network News ([bit.ly/fsnnetworknews](http://bit.ly/fsnnetworknews)).

La Réunion Partage de Connaissances du Réseau SAN sera suivie d'un atelier de formation technique organisé par TOPS, du 21 au 23 novembre, pour le personnel technique des programmes de Nourriture pour la Paix et d'organisations bénévoles privées. Pour plus de renseignements sur les ateliers de formation organisés par TOPS, veuillez écrire à Melissa Teuber, coordinatrice du programme TOPS ([mteuber@savechildren.org](mailto:mteuber@savechildren.org)).

Les activités du réseau SAN sont subventionnées par le programme Soutien à la Performance Technique et Opérationnelle (TOPS), financé à son tour par le Bureau de Nourriture pour la Paix (Office of Food for Peace) de l'Agence des Etats-Unis pour le Développement International (USAID).

### **FSN Network Knowledge Sharing Meeting**

***Ouagadougou, Burkina Faso***

**November 18 - 20, 2013**

[Click Here to Register!](#)

The fifth TOPS Food Security and Nutrition (FSN) Network Regional Knowledge Sharing Meeting will bring together implementers, donors, and researchers for peer learning, knowledge sharing, and networking around food security and nutrition program implementation in Francophone countries.

The meeting seeks to strengthen collaboration between food security and nutrition implementing partners across sectors, organizations, and funding sources, while providing a platform for discussion of new evidence and recommendations relevant to food security and nutrition programming and opportunities for exchange of ideas and problem solving around issues of common concern.

Potential topics include resilience in action, conflict management and mitigation, linking humanitarian and development efforts, measuring resilience, climate change adaptation, social and behavior change, operationalizing gender integration, fraud prevention and accountability in commodity management, agriculture, and nutrition program delivery.

If you know of potential presenters who may have interesting solutions or new ways of approaching food security or have important lessons to share from your own project, please send any suggestions to Lynette Friedman, TOPS consultant, at [friedmanlynette@gmail.com](mailto:friedmanlynette@gmail.com).

Stay in touch with meeting developments and other opportunities in the FSN Network community by subscribing to our bi-weekly newsletter, the FSN Network News: [bit.ly/fsnnetworknews](http://bit.ly/fsnnetworknews)

The FSN Network knowledge sharing workshop will be followed by a TOPS technical training workshop, 21 - 23 November, for technical program staff of FFP PVO implementing partners featuring various topic tracks. For more information about the TOPS training workshops please contact Melissa Teuber, TOPS Program Coordinator, at [mteuber@savechildren.org](mailto:mteuber@savechildren.org).

FSN Network activities are supported by the USAID/Office of Food for Peace-funded Technical and Operational Performance Support (TOPS) Program.

If you are not already on our e-mail list, sign-up [here](#). We welcome news of events, tools, trainings, country updates and other content from the broad FSN Network community. Please send any suggested content to [commentsfsn@gmail.com](mailto:commentsfsn@gmail.com).

The TOPS Program was made possible by the generous support and contribution of the American people through the United States Agency for International Development (USAID). The contents of this newsletter do not necessarily reflect the views of USAID or the United States Government.

The FSN Network is being spearheaded by TOPS, a USAID/FFP funded program seeking to build the capacity of FFP grantees and other food security and nutrition implementers. The program is working to improve the quality of implementation through fostering collaboration, innovation, and knowledge sharing around food security and nutrition best practices. For more information about TOPS please click [here](#).



